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SPF-Seniorerna Näset Önnered 
 

Protokoll från årsmöte den 6 mars 2024 
    
1.   Mötets öppnande. 
      Ordförande Gunilla Swanteson hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 
      
2.  Val av ordförande för mötet. 
     Till ordförande för årsmötet valdes Bengt Wolffram. 
        
3.   Val av sekreterare för mötet. 
      Till sekreterare för årsmötet valdes Karl-Erik Admark. 
     
4.   Val av två personer för justering av dagens protokoll, tillika rösträknare. 
      Lis-Gret Grufstedt och Elizabeth Bergström valdes att justera dagens protokoll. 
 

5.   Fråga om mötet utlysts i behörig tid. 
Årsmötet utlystes vid månadsmötet den 6:e december 2023, i julhälsning i samband med att 
vårprogrammet utdelades samt med post till dem vi inte kunde nå. Dessutom inlagt på 
hemsidan och via veckomail.  
Svaret var därför ja. 

 

6.   Fastställande av dagordning.  
Dagordningen godkändes. 
 

7.   Behandling av styrelsens verksamhets- och ekonomiska berättelse. 
Gunilla redogjorde för verksamheten under 2023 kunde alla styrelsemöten, månadsmöten och 
flera aktiviteter genomföras enligt plan. 
Leif Petterson redogjorde för årets intäkts- och kostnadsposter och att slutresultatet blivit 
bättre än budgeten för 2023, bl.a. beroende på att vissa reseaktiviteter avseende 2024 betalts 
redan i slutet av 2023 samt att kyrkans faktura för hyreskostnaden för 2:a halvåret inte kommit 
in förrän 2024.   

 

8.   Revisorns berättelse. 
Per-Arne Karlsson, som utfört revisionen, föredrog revisionsberättelsen och eftersom han 
funnit räkenskaperna vara i mycket god ordning rekommenderade han ansvarsfrihet för 
styrelsen. 
 Revisionsberättelsen godkändes.  

 
9.   Fastställande av resultat- och balansräkning. 
     Den i verksamhetsberättelsen bifogade resultat- och balansräkningen fastställdes. 
      
10.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter.  

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. Årsmötet tackade styrelsen      
och dess ordförande Gunilla för ett mycket gott genomfört verksamhetsår. 

 
11. Kostnadsersättning för styrelse, revisorer och kommitterade/värdar. 

Det föreslogs att kostnadsersättningarna skall vara oförändrade för 2024 så att ordförande, 
kassör, sekreterare och medlemssekreterare vardera erhåller 999 kr, övriga styrelsemedlemmar 
700 kr vardera samt kommitterade/värdar, revisor, valberedning, pensionärsråd samt webb-
master vardera 400 kr. Dubbla ersättningar skall ej utgå för flera uppdrag. Då ersättningar 
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under 1.000 kr inte behöver rapporteras till skattemyndigheten har högsta ersättningen 
begränsats till 999 kr.  
Årsmötet beslutade att bevilja kostnadsersättningar enligt det presenterade förslaget. 
 

12. Motioner. 
Inga motioner har inkommit. 
 

13. Fastställande av budget för 2024.  
Leif Pettersson läste upp budgeten för 2024 som skickades ut ihop med årsredovisnings-
handlingarna.  
Budgeten för 2024 godkändes. 
 

14. Verksamhetsplan för 2024.  
Gunilla redogjorde för den omfattande verksamhetsplanen för 2024 och betonade vikten av 
att fortsätta värva nya medlemmar genom att berätta för bekanta och grannar om vår 
verksamhet. 

     Verksamhetsplanen godkändes.  
 
15. Beslut om årsavgift för år 2025. 
      Eftersom förbundet har aviserat en höjning inför 2025 med 40 kr anser föreningen att även vi 

måste höja medlemsavgiften med samma belopp så att avgiften för 2025 blir 330 kr.  
 Även deltagaravgiften vid månadsmöten behöver höjas från nuvarande 60 kr till 80 kr på 

grund av det allmänt höjda prisläget 
Årsmötet godkände förslagen.  
 

16.  Fastställande av antalet styrelseledamöter. 
Föreslogs att antalet styrelsemedlemmar skall vara oförändrat 9 personer inklusive ordförande 
samt att en suppleant skulle utses. Valberedningen föreslog i stället att styrelsen skall bestå av 
11 personer inklusive ordföranden. Eftersom det därmed var 2 förslag vidtogs en omröstning 
som visade att 11 personer röstade för det första förslaget medan 32 personer röstade på det 
andra förslaget.  
Årsmötet godkände därefter förslaget att styrelsen skall bestå av 11 personer inklusive 
ordförande.            

        
17. Val av ordförande.       

Gunilla Swanteson omvaldes till styrelseordförande på ett år.  
      
18. Val av övriga styrelseledamöter.  

Till ny styrelseledamot på två år valdes Lars-Göran Karlsson. 
Leif Pettersson, Thomas Samuelsson, Rolf Landén och Gunnar Mårtensson omvaldes till år 
2026. 
Roger Månsson, Kirsten Abrahamsson, Thure Bergström och Leif-Arne Bruhn valdes 
föregående år på två år och kvarstår således till årsmötet 2025.  
 

19. Val av revisor respektive revisorssuppleant. 
Till revisor i ett år valdes Per-Arne Karlsson (omval) och till revisorssuppleant i ett år valdes 
Rolf Hammarström (omval). 
 

 

20. Val av ombud till distriktsstämma jämte suppleanter. 
Som ombud till distriktsstämman den 20/3 2024 föreslogs att vår förening deltar med Gunilla 
Swantesson, Roger Månsson, Lis-Gret Grufstedt, Margit Kärrström och Leif Pettersson 
Förslaget godkändes. 
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21. Val av representanter i Pensionärsrådet. 
Som föreningens ombud i Pensionärsrådet föreslogs Marianne Dagerot. 
 Förslaget godkändes. 
 

22. Beslut om antal ledamöter i valberedningen. 
     Enligt stadgarna skall valberedningen bestå av 3 ledamöter. 
 
23. Val av valberedning. 

Bo Andersson utsågs som sammankallande och fick i uppdrag att utse ytterligare två 
deltagares för en kommande valberedning. 

 

24. Information om val till kommittéer samt värdar. 
      Beslutades att välja följande kommittéer och ombud: 
 

      Folkhälsa Mimmi Welin-Samuelson     
      Hemsida Britt Wernlundh 
      Medlemsregister Solveig Fure   
      Korta promenader Lennart Kärnefelt  
      Långa promenader Thomas Samuelson   
      Programkommitté Thomas Samuelson, Kirsten Abrahamsson och Gunilla 

Fastling 
      Resor Gunilla Swanteson och Leif Pettersson  
      Studiebesök Thomas Samuelson 
      Studieombud  Gunilla Fastling  
      Trafikombud Leif-Arne Bruhn 
      Värdar Gunilla Örn och Doris Gustafson 
 
25. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor. 
 

26. Avslutning. 
Mötesordföranden Bengt Wolffram framförde ett hjärtligt tack för förtroendet att åter fått 
leda årsmötet och speciellt tack till styrelsen, kommitterade och övriga funktionärer som lagt 
ner mycket arbete för vår trivsel och önskade dem lycka till med det nya arbetsåret.  
Bengt avslutade därefter årsmötet. 
 

 

Gunilla avtackade ordföranden och sekreteraren för årsmötet med var sin vinflaska och 
tackade därefter för förtroendet att åter bli omvald till ordförande och ett särskilt tack för ett bra 
engagerande samarbete med styrelsen och övriga funktionärer. 
 
Vid protokollet:    
 
…………………………………………  …………………………………. 
Karl-Erik Admark   Bengt Wolffram 
    (Ordförande) 
 

Justeras: 
 

…………………………………………..                      …………………………………. 
Lis-Gret Grufstedt    Elizabeth  Bergström 


